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Join us this summer:
這個夏天 ......

● Enjoy Immersive English language practice 
　全天候英語交流體驗

● Learn with our vibrant team of tutors from Oxbridge
　牛津、劍橋導師帶隊

● Have fun learning about science, culture and history 
　充實有趣的多方面學習

● Bring along your friends for extra fun! 
　約上你的朋友一起參加吧！



Summer Scholars Camps 2019
學 者 暑 期 英 語 日 營

Enrolment 報名方法 :
 Come to an i-Learner centre in person, 

call us on 3113 8815, or WhatsApp us on 9049 3014.

請親臨 i-Learner Education Centre 報名及繳交費用或致電預約。

One tutor will be assigned for every 6 students. 
Parents can create their own camps when signing up a group of 6 or more students at a time. 

Camps which do not meet the minimum requirement of 6 students 
may be rescheduled at i-Learner’s discretion.

每位導師對 6 位學生。家長可以自組學者營，每營需要 6 人。

Fee 費用 : 
Half-day camps for Pre K3 – Pre S3: $700 per day; $2800 per week

Pre S4 – Pre S6 Sustainability Camp: $8000 for a five-day service trip

 Pre K3- Pre S3 的半日營 : 一天 ( 半日營 ) $700；
星期一至五 ( 五天半日營 ) $2800；可持續發展營 ( 五天 ): $8000 

Note 注意 : 
Age groups for the camps are for reference only. Please contact us on 3113 8815 

if you are interested in camps outside your child’s age group. 

日營年齡組別僅供參考，學生可以參加其他年齡組別的日營。

有需要的家長可以打 3113 8815 和我們談談。
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Introduction 
 
We strive to inspire children and provide learning experiences of the 
highest quality. This summer, our tailor-made Summer Scholars Camps 
offer a fun and immersive English learning experience for students 
aged 5-18. We offer six unique summer camps, which each explore this 
year’s theme of ‘Water’ and include a series of engaging activities and 
inspiring field trips. Students will learn and practise conversation skills 
in an immersive English-speaking environment, all while having a 
fun-packed time!

Students will be led by a team of experienced and enthusiastic tutors 
from Oxford and Cambridge. We strive to create a safe, fun and 
immersive environment where students can learn and practise English. 
Students will make new friends, learn lots about the world around 
them, and enjoy an unforgettable summer!

簡介

我們一直致力於為學生提供最優質的學習體驗。這個夏天，我們的 2019 
學者暑期英語日營將會為 5 - 18 歲的學生提供一個有趣且充實的沉浸式
英語學習體驗。我們將會舉辦 6 個不同主題的英語夏令營，學生除了可
以與小伙伴們參加一連串的精彩活動、獲得豐富的學習體驗，更可以在
牛津及劍橋導師帶領下參觀博物館及進行戶外考察 !

我們堅信優秀的導師是學生學習歷程中尤為重要的一環，我們經驗豐富
的牛津及劍橋導師團隊將會在整個夏令營中以小組形式帶領學生進行各
式各樣的精彩活動。除此之外，夏令營中全天候的英語交流將會為學生
帶來不可多得的學習及練習英語的機會。學生亦可認識到同樣熱愛學習
的新朋友，一起度過一個既充實又好玩的夏天 !
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Summer Scholars Camps 2019

Visit:
參觀

Hong Kong Science Museum and a park
香港科學館及公園

Create:
創作

Yummy treats to eat!
自製美味啫哩及冰棒 !

Camp Schedules 日營時間表

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心
8th Jul - 12th Jul 09:30-13:00

19th Aug - 23rd Aug 09:30-13:00
Wan Chai Centre 灣仔中心

8th Jul - 12th Jul 09:30-13:00
22nd Jul - 26th Jul 09:30-13:00

Pre K3 – Pre P1

5

Day 1 第一天
(Monday 星期一 )

Students will learn about water in all its forms and discover the different places we can find water.
冰、水、蒸汽是魔法嗎 ? 學生將會探索 i-Learner 校園，嘗試找出不同水源並學到水的三態。

Day 2 第二天
(Tuesday 星期二 )

A visit to the Hong Kong Science Museum will teach students more about water, including how it makes
iron rust and corrodes rocks.
你知道水滴可以滴穿岩石嗎 ? 學生將會參觀香港科學館，並學到與水有關的有趣知識，包括水如何鏽蝕金屬及岩石等。

Day 3 第三天
(Wednesday 星期三 )

Students will learn about the importance of water for human beings and our planet. They will also participate in a                 
jelly-making workshop and create yummy treats to eat!
學生將會學到水的重要性、參加趣味啫哩製作工作坊及並了解水是如何凝固的 !

Day 4 第四天
(Thursday 星期四 )

How does water change between states? How does it help seeds grow and power engines? Students will explore the 
answers to these interesting questions.
水也可以變成蒸汽 ! 學生將會學習到水蒸汽如何推動水輪並觀察種子發芽生長的過程。

Day 5 第五天
(Friday 星期五 )

Students will consolidate their learning with a visit to the park to see what water can be found there.
學生將會參觀公園及再次探索 i-Learner 校園，找出不同水源，學習更多關於水的知識 !

Water: Jelly, Ice Lollies and Steam Trains 
水的魔法 : 啫哩、冰棒、蒸汽



“I like going to Kowloon Park. I saw a butterfly! The leaves were 
beautiful.”

 - Isabel Li (K3, going to St. Mary's Canossian School)

我好鍾意去九龍公園，可以見到蝴蝶㗎，啲樹葉都好靚！

 - Isabel Li (K3, 準備升讀嘉諾撒聖瑪利學校 )

What Our 
Students Say

學生的話

76



Summer Scholars Camps 2019
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Visit:
參觀

A water treatment plant
污水處理廠

Create:
創作

A short adventure story or drama and a presentation on the theme of water
以污水處理為主題的小故事及話劇

Camp Schedules 日營時間表

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心
8th Jul - 12th Jul 09:30-13:00

22nd Jul - 26th Jul 09:30-13:00
29th Jul - 2nd Aug 09:30-13:00

Wan Chai Centre 灣仔中心
5th Aug - 9th Aug 09:30-13:00

12th Aug - 16th Aug 09:30-13:00

Day 1 第一天
(Monday 星期一 )

How many restrooms do we have in Hong Kong? Where does all our wastewater go? Learn more about where water in 
our city goes.
香港到底有多少洗手間 ? 污水都沖去了哪兒 ? 學生將會學到有趣的排污小知識並解答以上問題 !

Day 2 第二天
(Tuesday 星期二 )

Students will visit a water treatment plant to learn about the important process of water treatment. 
學生將會參觀污水處理廠，了解污水處理的過程及重要性。

Day 3 第三天
(Wednesday 星期三 )

Where does the wastewater from buses, planes and ferries go? Students will learn even more about wastewater 
treatment.
飛機、船上的污水都會如何處理 ? 學生將會學到更多有趣的小知識 !

Day 4 第四天
(Thursday 星期四 )

What really happens after you flush? Students will become a little clown fish and embark on a magical journey to find out.
學生將會變成一尾小魚兒，踏上一個奇妙的學習旅途 !

Day 5 第五天
(Friday 星期五 )

Sanitary facilities are closely related to health. Students will learn more about the relationship between sanitation and 
disease.
你知道洗手間與我們的健康息息相關嗎 ? 學生將會學到有關衛生、疾病傳染及預防的知識 !

Water and Sanitation  
水與衛生

Pre P2 – Pre P3



Summer Scholars Camps 2019
Pre P4 – Pre P5

Visit:
參觀

Tai Tam Reservoir
大潭水塘 

Create:
創作

A poster and presentation about what we can do to protect and save water 
拯救水源創意海報

Camp Schedules 日營時間表

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心
5th Aug - 9th Aug 09:30-13:00 

12th Aug - 16th Aug 09:30-13:00
Wan Chai Centre 灣仔中心

15th Jul - 19th Jul 09:30-13:00
19th Aug - 23rd Aug 09:30-13:00

Day 1 第一天
(Monday 星期一 )

Where is our tap water from? Students will explore i-Learner and Kowloon Park to find out more about where our water 
comes from.
我們的食水到底從何而來 ? 學生將會一起探索 i-Learner 校園及九龍公園，嘗試找出不同的水源。

Day 2 第二天
(Tuesday 星期二 )

A visit to Tai Tam Reservoir will teach students more about different water sources.
學生將會參觀大潭水塘，並學習關於水源的知識。

Day 3 第三天
(Wednesday 星期三 )

Students will explore the concept of clean drinking water, its importance, and its effects on our health. They will learn 
more about how to protect our freshwater sources.
學生將會了解乾淨食水的概念、食水的重要性及其對我們生活的影響。

Day 4 第四天
(Thursday 星期四 )

Clean Water Day: Why is this day important? What issues do we need to be aware of? Students will deepen their 
understanding of issues surrounding clean water.
乾淨食水日 ! 水不是唾手可得嗎 ? 為甚麼乾淨食水這麼重要呢 ? 學生將會了解水資源如此短缺的原因及其他有關議題

Day 5 第五天
(Friday 星期五 )

Students will develop and present a plan for how we can protect and conserve water. 
學生將會一起探討我們可以如何為保護乾淨水源出一份力 !

Where is our tap water from?
食水從哪兒來 ?
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“The tutors are very fun. They told me a lot of things about science and 
about pirates. I have also learnt to use a microscope. I saw a lot of cells 
on the onion peel. It's fun! Very fun!”

 - Natalie Lai (P5, Ma On Shan Methodist Primary School)

導師都教得好好玩，佢哋教咗我好多有關科學同海盜嘅嘢。我仲學識咗點
用顯微鏡添！我見到洋蔥入面嘅細胞，真係好得意，好好玩！

 - Natalie Lai (P5, 馬鞍山循道衛理小學 )

What Our 
Students Say

學生的話
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Summer Scholars Camps 2019
Pre P6 – Pre S1

Visit:
參觀

Rural areas in the New Territories
郊區實地考察 

Create:
創作

A video diary tracking their daily water consumption
一段記錄用水及節約用水的影片日記

Camp Schedules 日營時間表

Tsim Sha Tsui Centre 尖沙咀中心
12th Aug - 16th Aug 09:30-13:00 

Wan Chai Centre 灣仔中心
29th Jul - 2nd Aug 09:30-13:00

Day 1 第一天
(Monday 星期一 )

Civilisations have historically flourished around rivers. Students will be introduced to major civilisations established near 
rivers and produce a poster about them.
自古以來，河流都是文明的基石。學生將會了解眾多依賴河流發展的文明，並一起創作創意海報 !

Day 2 第二天
(Tuesday 星期二 ) 

A visit to rural areas in the New Territories will teach students about the importance of rivers to communities.
學生將會參觀新界郊區，親身接觸河流，並認識河流對人類文明的重要性。

Day 3 第三天
(Wednesday 星期三 )

Students will explore the causes and implications of water pollution and learn about various solutions to combat it. 
學生將會學到水污染的成因及影響，並一起探索改善水污染的方法。

Day 4 第四天
(Thursday 星期四 )

Students will explore how urban development affects water resources, oceans, and other water systems. 
學生將會學到城市發展會如何影響河流、海洋及水資源。

Day 5 第五天
(Friday 星期五 )

Our water resources are precious. Students will explore and learn ways to protect them.
學生將會一起探討我們可以怎樣貢獻出自己的一份力量，共同保護珍貴的水資源 !

Rivers and Civilisations 
河流與文明
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Summer Scholars Camps 2019
Pre S2 – Pre S3

Visit:
參觀

Shek O Beach 
石澳灘

Create:
創作

An informative written piece or short story that will be published on the i-Learner website
學生將會創作短文或故事、並於 i-Learner 網站上發表

Camp Schedules 日營時間表

Wan Chai Centre 灣仔中心
29th Jul - 2nd Aug 09:30-13:00

Day 1 第一天
(Monday 星期一 )

What is water? What is H2O? Students will explore water from a scientific perspective and learn about the importance of 
water in science.
甚麼是水 ? 甚麼是 H2O? 學生將會從科學的角度認識甚麼是水，並了解水在科學中的重要性。

Day 2 第二天
(Tuesday 星期二 )

Water is vital for life. Students will look at water from a biological point of view and learn about its significance to life on 
Earth.  
水與我們的生活息息相關。學生將會從生物學角度出發，認識水資源對生命的重要性。

Day 3 第三天
(Wednesday 星期三 )

The earliest life forms emerged from water. Students will be visiting Shek O Beach to learn about different life forms in the 
ocean. 
海洋孕育了最初的生命。學生將會參觀石澳灘，學習有關海洋生物的知識。

Day 4 第四天
(Thursda 星期四 )

Students will look at water from a chemical and economic point of view.
學生將會從化學及經濟的角度學習更多有關水的知識。

Day 5 第五天
(Friday 星期五 )

Water is a finite resource. Students will explore the problems of water scarcity and possible solutions to this threat. 
水源並非無窮無盡 ! 我們將會一起探索水資源短缺的議題及解決方案。

The Science of Water
水之科學
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Summer Scholars Camps 2019
Pre S4 – Pre S6

Visit:
旅程

Five-day trip to an organic farm in Hunan, Mainland China
湖南有機農莊五天之旅

Create:
創作

A dish using locally sourced ingredients, and a social media post explaining the recipe and the process behind growing the ingredients. 
用有機農莊種植的原料製作豐富料理及創意食譜

Camp Schedules 日營時間表

5th Aug - 9th Aug 09:00-21:00

Day 1 第一天
(Monday 星期一 )

Students will attend a briefing on the farm, its agricultural processes and the region of Hunan, before embarking on their 
service trip.
同學們將會展開本次學習之旅。我們將於前往有機農莊的旅程中向同學介紹有機農莊及永續農業的背景資料，同時，我們也
會向大家簡單介紹農莊的所在地——湖南。

Day 2 第二天
(Tuesday 星期二 )

Students will explore the concept of sustainability and why it is crucial to our rapidly evolving world. They will explore the 
farm and learn about sustainable farming methods.
同學們將有機會探索農莊，親身見識永續農業的實際應用。同時，同學們也將會了解到永續發展的概念及其對於全球發展的
重要性。

Day 3 第三天
(Wednesday 星期三 )

Under the banner of ‘sustainability’, students will investigate food security, soil, water and renewable energy and 
understand the measures we must take in order to secure a sustainable future.
同學們將會學習有關永續發展的各種知識、如食物安全、土壤 、水源及可再生能源等，並了解其急切性。

Day 4 第四天
(Thursday 星期四 )

Students will reflect on and discuss critically what they have learnt on their cultural visit. They will develop a recipe using 
locally sourced ingredients from the farm. 
同學們將會與牛津 / 劍橋大學的導師進行討論。其後，同學們將會一起以用農莊本土種植的原料創作趣味食譜 !

Day 5 第五天
(Friday 星期五 )

Students will present their findings to wrap up the week. They will be invited to a lunch to celebrate the end of their 
service trip.
同學們將於旅程完結時就旅程中所學作出報告。其後，本次既有趣又充實的學習之旅將會以一頓豐盛的午餐作結 !

Sustainability 可持續發展之旅
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"It was a wonderful learning tour! It's possible for us to have sustainable 
farming and it just takes a bit of a longer time to do so. I was amazed 
to learn that we have to prune some of the oranges for others to grow 
well! This is something that I cannot learn from the classroom. And for 
the first time, I have learnt that earthworms can be so useful!" 

- Andy Wang (S2, Fettes College) 

 個學習之旅真係好好！只要放多少少時間去做，其實我哋都可以做到
永續農業。我好開心學到好多學校唔會教嘅事物，例如原來我哋有時
要剪走一部分橙，先可以令其他橙生長得更加好。同埋，我都係第一
次知道原來蚯蚓係咁有用㗎！

- Andy Wang (S2, 費蒂斯公學 ) 

“We often forget how vegetables are grown and take what we eat for 
granted. During the camp, we actually turned up the soil, and planted 
and harvested crops using our own hands. I was covered with sweat 
at that time but I enjoyed it very much. I now understand much more 
about sustainable development - for me, it was just something written 
in a textbook before. After the camp, I can visualise how the concept of 
sustainable development is actually implemented and operated on a 
farm in Mainland China.”   

- Steven Chung (S3, Queen's College)

平時我哋好容易就會忘記食物得來不易，但係今次嘅旅程入面，我哋要
親身翻土、種植同收割，就令我有好深刻嘅體會。雖然當時好辛苦，但
係亦都好享受整個過程。我學識咗好多有關永續農業嘅嘢，這些知識好
多時都唔會喺書上面學到。經過今次旅程，我可以好清楚咁了解到永續
農業係乜嘢嚟，更加知道佢實際上可以點應用。

- Steven Chung (S3, 皇仁書院 )

What Our 
Students Say

學生的話
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